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Bijlagen Bijlage 1: Artikel 45 raadsvragen van D66 over “Oproep aan het Rijk voor 

voldoende bekostiging onderwijshuisvesting”

Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van artikel 45 raadsvragen van D66 over "Oproep aan het Rijk voor voldoende 
bekostiging onderwijshuisvesting”

Toelichting op het voorstel

Op 14 december 2020 zijn door Sonja Paauw van D66 vragen gesteld op grond van Artikel 45 in 
verband met het onderwerp: “Oproep aan het Rijk voor voldoende bekostiging onderwijshuisvesting”

Hieronder is de originele vraag overgenomen, gevolgd door een antwoord. 

1. Een oproep te doen bij het Rijk om de urgentie en noodzaak over te brengen met 
betrekking tot de kosten van huisvesting van onderwijs van scholen: de financiering 
van het Rijk moet gelijke tred houden met de benodigde investeringen. 

 
Wij ontvangen van de rijksoverheid een algemene uitkering uit het gemeentefonds. Hieronder vallen 
ook genormeerde middelen voor het cluster educatie, dat bestaat uit onderwijshuisvesting en overige 
educatie. Deze normering is niet bepalend voor de hoogte van de besteding. Het is slechts bedoeld als 
een raming van beschikbare middelen voor onder andere onderwijshuisvesting. Omdat de uitkering uit 
het gemeentefonds een zogenaamde algemene uitkering is, kan een gemeentebestuur zelf bepalen 
hoe zij de middelen inzet. 

De jaarlijkse genormeerde uitkering is op dit moment niet toereikend voor de bekostiging van de 
vernieuwingsopgave van onze Zwolse onderwijsvoorzieningen. De wettelijke eisen die gelden bij het 
nieuwbouwen of vernieuwen van bestaande onderwijsvoorzieningen (bouwbesluit + BENG), in 
combinatie met onze lokale KEC-ambitie, leiden tot een grote kosten toename. Daarbij is er op dit 
moment sprake van een overspannen bouwsector en een wereldwijd grondstoffen tekort. Dit tezamen 
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zorgt ervoor dat de bouwkosten, in verhouding met de jaarlijkse genormeerde uitkering vanuit het 
gemeentefonds, harder stijgen. 

Voor de bekostiging van de vernieuwingsopgave wordt bij het Najaarsmoment (begrotingsbehandeling) 
inzichtelijk gemaakt wat de uitgaven voor de komende jaren zijn en hoe deze zich verhouden tot de 
beschikbare dekking in de begroting. Hierdoor is er altijd een accuraat overzicht voor een periode van 
vier jaar. Bij toekomstige kredietaanvragen wordt uitgegaan van de op dat moment geldende 
bouwkosten. Ook eventuele risico’s worden op basis van de dan actuele inzichten ingeschat.  

Tot slot:
We grijpen iedere mogelijkheid aan om bij de rijksoverheid de urgentie over het voetlicht te brengen 
dat de algemene uitkering uit het gemeentefonds voor bekostiging van onderwijshuisvesting niet 
toereikend is.     
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